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Kommunala tillgänglighetsrådet 
Tid  Plats  Plats 
10:00-12:00 Multen  Location   

 
 
 
 
 
 

Övriga 
Ellinor Hailee (Kommunikatör) §4 
Emil Pettersson (Utredningssekreterare) 
 

 

Protokollet innehåller paragraferna §§1-5 
 
 
Ordförande _________________________________________________________________ 
                                                         
 
 
Justerare _________________________________________________________________ 
     
 
 
Sekreterare _________________________________________________________________ 
 Emil Pettersson 
 

 

  

Beslutande ledamöter 
Johan Niklasson (C) (ordförande) 
Ulla Kristina Fintling (HRF, vice ordförande) 
Astrid Söderquist (C) (representant SON) 
Christina Kareliussen (S) (representant 
KUB) 
Britt Åhsling (M) (Syd-byggnämnd)  
Birgit Ewertsson (DHR)  
Ingabritt Svensson (Väntjänsten) 
Kerstin Gunnarson (Mage- och 
tarmföreningen) 
Barbro Göransson (C) (Region Örebro) 
ersätter Jette Bergström (S) 
 

Ej tjänstgörande ersättare 
Yvonne Hjerling (Väntjänsten) 
Kjell Helgesson (ersättare HRF) 
Håkan Trygg (S) (Syd-byggnämnd) 
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Ärendelista 
§1 Genomgång av föregående protokoll 
§2 Information från kommunen 
§3 Information från funktionshinderorganisationerna 
§4 Tillgänglighetsanpassning av kommunens webbplats 
§5 Anmälningar för kännedom 
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§1 - Genomgång av föregående protokoll 

Ärendebeskrivning 

Ordförande går igenom föregående mötesprotokoll. 

Förslag till beslut 

Kommunala tillgänglighetsrådet lägger informationen till handlingarna. 

Beslut 

Kommunala tillgänglighetsrådet lägger informationen till handlingarna. 

Beslutsunderlag 
 Protokoll TGR - (83428) 
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§2 - Information från kommunen 

Ärendebeskrivning 

Information till rådet från representanterna i de olika nämnderna. 

  

Sammanfattning av information till rådet 

Johan Niklasson (Kommunstyrelsens ordförande):  

- Information om detaljplan Hidinge-Lanna 1:89 m fl. Medskick och synpunkter 
efterfrågas.  

- Lokalförsörjningsplan ska antas. 

- Kommunens ekonomi Johan berättar också om det funktionhinderspolitiska 
programmet som ska tas fram efter beslut i KF. 

- LEBO/LEKO: Marknadsundersökning bostäder i Mullhyttan. 

Astrid Söderquist (Socialnämnden):  

- Ny kommunikationsplan samt nya regler för priset "Årets frivilliginsats". 

- Ekonomin ser god ut för socialnämnden. 

- Ny samverkansplan tillsammans med KUB. 

Christina Kareliussen (Kultur- och bildningsnämnden):  

- Nämnden har fått information om trygghetsarbete i förskolor. 

- Ny samverkansplan tillsammans med KUB. 

- Ekonomin har gått back något sett över helåret. 

- Man arbetar aktivt för att effektivisera skolskjutsen i kommunen. 

Britt Åhsling (Sydnärkes byggnämnd):  

- Finns inget särskilt att rapportera för rådets kännedom från Sydnärkes 
byggnadsnämnd. 
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Barbro Göransson (Region Örebro Län): 

- Digitalisering och hur äldre ska få hjälp i ett mer digitaliserat samhälle 

- Vissa busslinjer kommer att minska eller försvinna. 

 

Medskick och synpunkter 

Ulla Kristina Fintling (Hörselskadades riksförbund): 

- Synpunkt angående information om detaljplan: Önskas att det finns nog om plats för 
gång och cykelväg längs hela sträckan. 

- Fråga angående information om effektivisering av skolskjuts: Hur lång tid extra måste 
man vänta på bussen när man ska ta sig till skolan när man drar ner på antalet resor. 

- Svar från Christina Kareliussen (KUB): Det är inte utvärderat än, men arbete pågår 
med att ta reda på hur effektiviseringen påverkar barnens resa. 

Roger Alexandersson (Synskadades riksförbund): 

- Synpunkt angående information om detaljplan: Viktigt att tänka på hur man skärmar 
av gång, cykel och bilväg så att även synskadade kan märka skillnaden och inte 
oavsiktligt går in på fel del av trottoaren eller vägen. 

- Synpunkt till Regionen angående de nya bussarna till länstrafiken: Det finns för få 
sittplatser på de nya bussarna jämfört med tidigare vilket slår särskilt hårt mot 
människor med funktionshinder. 

- Önskan av ett kombinerat hörsel- och synombud i kommunen. 

Kerstin Gunnarsson (Mage och tarmföreningen):  

- Bättre skötsel av motionsslinga i Bergaskogsområdet samt trädskötsel i samband med 
slingan önskas. Även toaletten i detta område behöver skötas bättre. 

- Astrid Söderquist (SON): Även ute i Riseberga har toaletterna inte skötts bra. Behöver 
göras en översyn över skötseln av toaletter i kommunens friluftsområden för att se till 
att dessa sköts på ett bra sätt. 
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Förslag till beslut 

Kommunala tillgänglighetsrådet lägger informationen till handlingarna. 

Beslut 

Kommunala tillgänglighetsrådet lägger informationen till handlingarna. 

 

Beslutsunderlag 
 Planbeskrivning - (85816) 
 Plankarta - (85817) 
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§3 - Information från funktionshinderorganisationerna 

Ärendebeskrivning 

Information till rådet från representanterna i de olika funktionshinderorganisationerna. 

 

Sammanfattning av information till rådet 

Birgit Ewertsson (Delaktighet handlingskraft rörelsefrihet): 

- Har inget aktuellt att rapportera i dagsläget. Vill gärna delta i trygghetsvandringar. 

Ulla Kristina Fintling (Hörselskadades riksförbund): 

- Har haft ett cafémöte med kommunens hörselombud. Vill gärna ha fler möten med 
hörselombuden då intresset att delta på detta är stort. Önskas två gånger per termin. 

Kerstin Gunanrsson (Mag och Tarm): 

- Har föreläsningar via länk till alla medlemmar i länet. Det är svårt att värva 
medlemmar. 

Ingabritt Svensson, Väntjänsten:  

- Köket på Linden/Träffen städas inte. Behöver lösa detta problem. 

Roger Alexandersson (Synskadades riksförbund): 

- Jobbas på att utveckla en god samverkan med HRF. Hoppas att få till fler möten med 
politiker och tjänstemän och då kunna peka på vilka vinster som finns i att jobba med 
tillgänglighetsfrågan.  

- Angående trygghetsvandring: Har haft en trygghetsvandring i Örebro under vintern. 
Tycker att fler spontana trygghetsvandringar skulle vara värdefullt. 
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Förslag till beslut 

Kommunala tillgänglighetsrådet lägger informationen till handlingarna. 

Beslut 

Kommunala tillgänglighetsrådet lägger informationen till handlingarna. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

Protokoll 2020-02-26    
 

 
  

Justerare signatur 

 

§4 - Tillgänglighetsanpassning av kommunens webbplats 

Ärendebeskrivning 

Ellinor Hailee, kommunikationsstrateg, kommer och visar förslag på hur kommunens 
webbplats, www.lekeberg.se, ska anpassas för att vara tillgänglig för så många som möjlig. 
Punkten är en fortsättning från förra mötet då rådet fick information om den nya lagen för 
tillgänglighet för digital offentlig service som börjar gälla för Lekebergs kommun i 
september.  

 

Medskick och synpunkter 

Johan Niklasson (Kommunstyrelsens ordförande):  

- Bra och tydligt. Mer tillgänglig än den tidigare sidan. 

Ulla Kristina Fintling (Hörselskadades riksförbund):  

- Ogillar den nya färgen i menyraden. Den blir otydligare än den som var tidigare. Svart 
text mot guld-bakgrund är tydligare än vit text med blå bakgrund. 

Håkan Trygg (Sydnärkes byggnämnd):  

- Estetiskt är sidan mycket bättre. Kan vara bra att få med en flik på startsidan om 
nybyggnationer i kommunen. Önskar få öppettider för återvinningscentralen på 
hemsidan. Borde få en egen "ruta" på framsidan. 

Roger Alexandersson (Synskadades riksförbund):  

- Hur fungerar sidan med förstorad text?  

- Svar från Ellinor Hailee: Det ska fungera att förstora texten i den nya hemsidan utan 
problem. 

Christina Kareliussen (Kultur- och bildningsnämnden):  

- Viktigt att ta med en bild på framsidan som är från Lekeberg. Bilden borde inte sitta 
ihop med menyraden utan det ska finnas ett mellanrum mellan dem. 
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- Borde finnas en "ruta" på framsidan med rubriken "satsningar i Lekebergs kommun" 
där man ska kunna se exempelvis nybyggnationer av skolor eller vägar. 

Förslag till beslut 

Kommunala tillgänglighetsrådet lägger informationen till handlingarna. 

Beslut 

Kommunala tillgänglighetsrådet lägger informationen till handlingarna. 
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§5- Anmälningar för kännedom 
Ärendebeskrivning 

Följande handlingar har inkommit till kommunala tillgänglighetsrådet för kännedom. 

Meddelanden 

  Enkät till chef för förvaltning med ansvar för idrottsfrågor - (KUB 19-1003-1ndling) 

  Resultat från enkätundersökning om Universell utformning - (ndling) 

  Protokoll Rådet för funktionshinderfrågor 191216 - (KS 19-188-15ndling) 

  Bilaga till protokoll 191216 - Tandvårdsstöd - (ndling) 

  Protokoll RFF 16 dec 2019 - (SON 20-10-1ndling) 

Förslag till beslut 

Kommunala tillgänglighetsrådet lägger informationen till handlingarna. 

Beslut 

Kommunala tillgänglighetsrådet lägger informationen till handlingarna. 
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